
Rada Miasta Wisła
Sesja RM

Protokół nr XIII/2019
Sesja w dniu 19 grudnia 2019
Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2019 o godz. 13:15, a zakończono o godz. 15:30 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.
Obecni:
1. Roman Cieślar
2. Stanisław Cieślar
3. Barbara Kędzior
4. Alicja Pilch
5. Tadeusz Pilch
6. Zdzisław Pilch
7. Piotr Pinkas
8. Janusz Podżorski
9. Piotr Polok
10. Rafał Skurzok
11. Jan Szalbot
12. Andrzej Szalbót
13. Bronisław Szalbót
14. Sławomir Wantulok
15. Mirosław Wójcik
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad.

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poinformował, że ze względu na usterkę 
techniczną, w pierwszej kolejności będą procedowane punkty  co do których nie trzeba 
przeprowadzać głosowań, następnie powitał wszystkich przybyłych, stwierdził, qvorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych decyzji.

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).

Przewodniczący Komisji Skarg,Wniosków i Petycji Radny Mirosław Wójcik poprosił 
o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 9 następujących uchwał:

o) w sprawie odpowiedzi na petycję z dnia 6 grudnia 2019 roku złożoną w interesie publicznym 
w sprawie zmiany przepisów prawa miejscowego
p) w sprawie odpowiedzi na petycję z dnia 18 listopada 2019 roku złożoną w interesie 
publicznym w sprawie zmiany przepisów prawa miejscowego
r) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 10 grudnia 2019 roku na Dyrektora Miejskiego Zespołu 
Ekonomiczno- Administracyjnego Szkół.
Burmistrz Miasta Wisła Tomasz Bujok poprosił o skorygowanie  zapisu punktu 8 ppk.c  oraz 
poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 9 następującego projektu uchwały:
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s) w sprawie zmiany Uchwały nr XII/178/2019 Rady Miasta Wisła z dnia 28 listopada 2019 r. 
zmieniającej Uchwałę Nr XLIV/548/2010 Rady Miasta Wisła z dnia 29 kwietnia 2010 r. 
w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, określenia inkasentów, 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnień w opłacie.
Przewodniczący poprosił o ręczne  przegłosowanie porządku obrad po zmianach.
Głosowano w sprawie:

Zmiany porządku obrad
Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik.
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miasta Wisła z dnia 28 listopada 2019 r.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że nikt nie złożył  żadnych 
poprawek i poprosił o ręczne przegłosowanie protokołu.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcia protokołu z XII Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 28 listopada 2019 roku
Wyniki głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik.

4. 
Wystąpienie zaproszonych gości.

O głos poproszono Radnego Sejmiku Województwa Śląskiego Andrzeja Molina, który poinformował, 
że na ostatniej sesji 16 grudnia został przyjęty budżet na 2020 rok. W związku z tym kontynuowane 
będą zapowiadane inwestycje tj. przebudowa drogi DW941 i rozpoczęcie przebudowy drogi 
kolejowej Bronów- Wisła Głębce. Radny omówił plusy tych inwestycji i zachęcił do cieszenia się 
z tych inwestycji. Następnie poinformował, że będzie druga transza pomocy finansowej dla Szpitala 
Śląskiego w Cieszynie. Mniejsze projekty to niebezpieczne skrzyżowanie w Ustroniu Hermanicach, 
które będzie projektowane, będą tam światła. Poinformował, że na ostatniej sesji złożył interpelacje 
w sprawie opracowania projektu budowy drugiego pasa od Ustronia do Wisły.
Radny Andrzej Molin zachęcił do zapoznania się z programem projektu budżetu obywatelskiego 
Województwa Śląskiego, który znajduje się na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej 
Województwa Śląskiego.
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Następnie Pan Molin wspomniał, że Komisja Sportu Turystyki i Rekreacji gościła  w Wiśle, poznała 
nasze problemy i na ten rok również wnioskował o wprowadzenie do pracy komisji takiej wizyty, 
która najprawdopodobniej odbędzie się w marcu. w następnej kolejności  poinformował, że 
wnioskował o wprowadzenie do planu pracy Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego  
punktu "analiza sytuacji komunikacyjnej w południowym regionie województwa", z myślą o  
miejscowościach turystycznych, gdyż połączeń drogowych brakuje.
Na koniec poinformował, że od 1 stycznia 2020 roku rozpocznie pracę Komisja Nadzwyczajna przy 
Sejmiku Śląskim do Spraw Klimatu, której będzie  członkiem.
Na koniec życzył wszystkim wszystkiego dobrego na nadchodzące Święta.
Burmistrz Miasta Tomasz Bujok odniósł się do informacji przekazanych przez Pana Radnego 
Wojewódzkiego i podziękował mu za zaangażowanie w sprawy miasta.
Następnie powitano Radnego Powiatowego a jednocześnie  członka Zarządu Jana Poloczka.
Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poinformował, że usterka systemu została 
naprawiona i poprosił radnych o logowanie się w systemie eSesja.

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła.

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Radni zadawali pytania a odpowiedzi udzielał 
burmistrz.

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji.

Sprawozdanie Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Socjalnych odczytała Przewodnicząca Komisji 
Radna Alicja Pilch. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
Sprawozdanie Komisji Kultury, Turystyki Promocji i Sportu odczytał Przewodniczący Komisji Radny 
Sławomir Wantulok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5  do protokołu.
Sprawozdanie Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego , 
Ochrony Środowiska, Leśnictwa i  Rolnictwa odczytał Przewodniczący Komisji Radny Bronisław 
Szalbót. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta odczytał Przewodniczący Komisji 
Radny Rafał Skurzok. sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.
Sprawozdanie Komisji  Rewizyjnej odczytał Przewodniczący Komisji Radny Jan Szalbot. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.
Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał Przewodniczący Komisji Radny  
Mirosław Wójcik. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła.

Informację odczytał Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski. Sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu.

8. Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej od roku 2020 i przyjęcie 
uchwały budżetowej na rok 2020:
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a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej od roku 
2020 i projektu uchwały budżetowej na rok 2020 wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami

Głos zabrał Burmistrz Miasta Wisła Tomasz Bujok, który omówił projekt uchwały. Poinformował, że 
2020 rok będzie rokiem w którym będziemy kończyć inwestycje i ten rok planujemy na opracowanie 
dokumentacji długofalowych i strategicznych. Następnie poprosił radnych o podjęcie uchwały 
budżetowej i uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wisła.

b) przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Miasta Wisła.
Poszczególne komisje odczytały swoje opinie.

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach: o projekcie uchwały 
w sprawie z miany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wisła, o projekcie uchwały budżetowej

Skarbnik Miasta Damian Cieślar odczytał opinie  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Katowicach. 
Obie opinie  były pozytywne.

d) dyskusja nad projektami uchwał i zgłoszonymi autopoprawkami,

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Pozorski poinformował, że wszystkie komisje zapoznały 
się z projektami uchwał i zapytał czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. Nikt nie zgłosił się do dyskusji,  
przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

e) zgłaszanie i głosowanie poprawek do projektów uchwał

Przewodniczący poinformował, że w tym punkcie nie ma żadnych zgłoszonych poprawek.

f) głosowanie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej z uwzględnieniem 
przegłosowanych poprawek z punktu e.
Przewodniczący poprosił o przystąpienie do głosowania.

Głosowano w sprawie:
głosowanie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej z uwzględnieniem 
przegłosowanych poprawek z punktu e,. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
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Uchwała  stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

g) głosowanie uchwały budżetowej z uwzględnieniem przegłosowanych poprawek z punktu e.

Przewodniczący poprosił o przystąpienie do głosowania.

Głosowano w sprawie:
głosowanie uchwały budżetowej z uwzględnieniem przegłosowanych poprawek z punktu e.. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

9. Podjęcie następujących uchwał:

a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła

Autopoprawkę omówił Skarbnik Miasta Wisła Damian Cieślar

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIII/193/2019 stanowi załącznik nr 13  do protokołu.

b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2019

Głosowano w sprawie:
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2019. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
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Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIII/194/2019 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

c) zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku w sprawie 
określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty miejscowej 
w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w opłacie 
miejscowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIII/195/2019 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

d) w sprawie: przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2020 rok

Głosowano w sprawie:
w sprawie: przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na 2020 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Pilch

Uchwała nr XIII/196/2019 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.
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e) w sprawie: przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok

Głosowano w sprawie:
w sprawie: przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tadeusz Pilch

Uchwała nr XIII/197/2019 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

f) w sprawie określenia średnich cen jednostkowych paliw w Gminie Wisła na rok szkolny 2019/2020

Głosowano w sprawie:
w sprawie określenia średnich cen jednostkowych paliw w Gminie Wisła na rok szkolny 2019/2020. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIII/198/2019 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

g) w sprawie udzielenia dotacji spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na rok 2020

Głosowano w sprawie:
w sprawie udzielenia dotacji spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na rok 2020. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Roman Cieślar, Barbara Kędzior, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik
PRZECIW (2)
Alicja Pilch, Bronisław Szalbót
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Stanisław Cieślar, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej 
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Szalbót

Uchwała nr XIII/199/2019 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na 
rozbudowę i przebudowę stanowiącej drogę powiatową ulicy Czarne w Wiśle

Głosowano w sprawie:
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na rozbudowę 
i przebudowę stanowiącej drogę powiatową ulicy Czarne w Wiśle. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Roman Cieślar, Jan Szalbot

Uchwała nr XIII/200/2019 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na 
prowadzenie powiatowego ośrodka wsparcia dla osób dotkniętych przemocą w rodzinie

Głosowano w sprawie:
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na 
prowadzenie powiatowego ośrodka wsparcia dla osób dotkniętych przemocą w rodzinie. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIII/201/2019 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

j) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko Biała z przeznaczeniem na prowadzenie 
Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym

Głosowano w sprawie:
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko Biała z przeznaczeniem na prowadzenie 
Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym. 
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Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIII/202/2019 stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Id: 5BA6B951-7BCB-44E8-AB8D-FFDFCB741F66. Projekt Strona 9



k) 
 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr XXVII/360/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 
23 lutego 2017 r. w sprawie nadania statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jana Śniegonia 
w Wiśle

Głosowano w sprawie:
w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr XXVII/360/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 
23 lutego 2017 r. w sprawie nadania statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jana Śniegonia 
w Wiśle. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIII/203/2019 stanowi załącznik nr 23  do protokołu.

l) w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr XXII/282/2016 Rady Miasta Wisła z dnia 
27 września 2016 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/79/95 Rady Miasta Wisła z dnia 
29 listopada 1995 r. w sprawie utworzenia Miejskiego Zespołu Ekonomiczno – 
Administracyjnego Szkół w Wiśle.

Głosowano w sprawie:
w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr XXII/282/2016 Rady Miasta Wisła z dnia 
27 września 2016 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/79/95 Rady Miasta Wisła z dnia 
29 listopada 1995 r. w sprawie utworzenia Miejskiego Zespołu Ekonomiczno – 
Administracyjnego Szkół w Wiśle.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIII/204/2019 stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

m) ogłaszająca jednolite teksty uchwał stanowiących akty prawa miejscowego

Głosowano w sprawie:
ogłaszająca jednolite teksty uchwał stanowiących akty prawa miejscowego. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Szalbot

Uchwała nr XIII/205/2019 stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

n) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta Wisła na rok 2020

Głosowano w sprawie:
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miasta Wisła na rok 2020. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIII/206/2019 stanowi załącznik nr 26  do protokołu.

o) w sprawie odpowiedzi na petycję z dnia 6 grudnia 2019 roku złożoną w interesie publicznym 
w sprawie zmiany przepisów prawa miejscowego

Głosowano w sprawie:
w sprawie odpowiedzi na petycję z dnia 6 grudnia 2019 roku złożoną w interesie publicznym 
w sprawie zmiany przepisów prawa miejscowego. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Barbara Kędzior

Uchwała nr XIII/207/2019 stanowi załącznik nr 27  do protokołu.

p) w sprawie odpowiedzi na petycję z dnia 18 listopada 2019 roku złożoną w interesie 
publicznym w sprawie zmiany przepisów prawa miejscowego
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Głosowano w sprawie:
w sprawie odpowiedzi na petycję z dnia 18 listopada 2019 roku złożoną w interesie publicznym 
w sprawie zmiany przepisów prawa miejscowego. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Barbara Kędzior

Uchwała nr XIII/208/2019 stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

r) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 10 grudnia 2019 roku na Dyrektora Miejskiego Zespołu 
Ekonomiczno- Administracyjnego Szkół

Głosowano w sprawie:
w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 10 grudnia 2019 roku na Dyrektora Miejskiego Zespołu 
Ekonomiczno- Administracyjnego Szkół. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIII/209/2019 stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

s) w sprawie zmiany Uchwały nr XII/178/2019 Rady Miasta Wisła z dnia 28 listopada 2019 r. 
zmieniającej Uchwałę Nr XLIV/548/2010 Rady Miasta Wisła z dnia 29 kwietnia 2010 r. 
w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, określenia inkasentów, 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnień w opłacie

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany Uchwały nr XII/178/2019 Rady Miasta Wisła z dnia 28 listopada 2019 r. 
zmieniającej Uchwałę Nr XLIV/548/2010 Rady Miasta Wisła z dnia 29 kwietnia 2010 r. 
w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, określenia inkasentów, 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnień w opłacie. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
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Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr XIII/210/2019 stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

10. Interpelacje i zapytania

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wisła Obłaziec Monika Lipińska poruszyła następujące 
kwestie:
- poprosiła o zamontowanie kosza na śmieci przy  transformatorze przy Bulwarze  Słonecznym. 
Burmistrz odpowiedział, że przeanalizuje skąd te śmieci  są, czy nie są przypadkiem  
podrzucane przez mieszkańców. Burmistrz nie jest za umieszczaniem kolejnego kubła na 
śmieci.

- zapytała czy na odcinku remontowanej drogi (na Obłaźcu) będą umieszczone wiaty 
przystankowe. Burmistrz poinformował, że nie ma takiej wiedzy, ale zapyta o to.

- poprosiła o umieszczenie dodatkowego oznakowania ścieżki pieszo rowerowej z Jawornika do 
Centrum. Burmistrz odpowiedział, że zostanie to dodatkowo oznakowane.

- zapytała czy już wiadomo kiedy zostaną naprawione rogatki na przejeździe kolejowym na Pile. 
Burmistrz odpowiedział, że jeszcze nie posiada takiej informacji.

- poinformowała, że droga na Gahurę jest bardzo  zabrudzona co utrudnia funkcjonowanie 
mieszkańcom. Burmistrz odpowiedział, że Straż Miejska się tym zajmie.
Radny Andrzej Szalbót poruszył następujące sprawy:

- spytał czy coś się dzieje w sprawie suchych drzew na ulicy Bocznej. Burmistrz odpowiedział, 
że były wystosowane pisma do PKP, i należy czekać.

- zasygnalizował uszkodzony próg zwalniający na ulicy Lipowej. Burmistrz poinformował, że 
na wiosnę progi te zostaną uzupełnione.
Radny Bronisław Szalbót zadał dwa pytania:

- czy jest możliwość zaasfaltowania nierównego odcinka remontowanej drogi wojewódzkiej na 
wysokości Biedronki. Burmistrz odparł, że zgłosi to do Zarządu Dróg Wojewódzkich.

- czy wszystkie prace zostały zakończone przy Centrum Edukacji Ekologicznej, jeżeli tak to czy 
stoi coś na przeszkodzie żeby teren ten oddać do użytkowania. Burmistrz odparł, że na 
przeszkodzie stoi  brak decyzji na użytkowanie budynku.
Radny Zdzisław Pilch:

- zapytał o nieświecące  lampy wzdłuż rzeki przy Centrum Edukacji Ekologicznej. Burmistrz 
odparł, że przymierza się do zmodernizowania tego odcinka , gdyż same słupy nie nadają się 
do użytkowania.
Przewodniczący Zarządu  Osiedla Wisła Centrum Kamil Witala:

- zapytał, czy były prowadzone  rozmowy z Zarządem Dróg Wojewódzkich w sprawie 
wysokości krawężników na remontowanej drodze wojewódzkiej. Burmistrz odparł, że 
nie rozmawiał i nie ma zamiaru w to ingerować, gdyż są to rozwiązania  projektowe, 
zatwierdzone przez wszystkie służby bezpieczeństwa i nie ma zamiaru się w to wtrącać.
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- zasugerował, aby zrobić tablice edukacyjne informujące o  postępowaniu ze  śmieciami, które 
zachęcałyby do znoszenia śmieci ze sobą z gór a nie zostawianie ich na szlaku. Burmistrz 
podziękował za sugestię i obiecał że się tym zajmie.

11. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że w punkcie tym nie ma 
żadnych odpowiedzi i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

12. Komunikaty i informacje.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski powitał mieszkankę Wisły Głębce, która 
powtórnie   uczestniczyła  w sesji.
Następnie Przewodniczący oddał głos Radnemu Powiatowemu Janowi Poloczkowi, który 
powiedział, że cieszy się, że prace na drodze powiatowej w Czarnym, dzięki sprzyjającej 
pogodzie idą do przodu. Oznajmił że w dalszym ciągu jest odpowiedzialny w Zarządzie 
Powiatu  za transport i komunikacje a jest to problem bardzo duży.  Obecnie w powiecie  
pracuje się nad połączeniami między miejscowościami naszego powiatu. Poinformował, że 
starosta planuje spotkanie z burmistrzami wszystkich gmin powiatu w sprawie transportu. 
Następnie oznajmił, że zostało oddane do użytku lądowisko dla helikopterów na dachu Szpitala 
Śląskiego.
W następnej kolejności Radny Poloczek zapytał czy kontener który obecnie stoi na przejeździe 
kolejowym na Pile  jest tymczasowy czy zamontowany na stałe. Burmistrz odparł, że 
postawienie tego kontenera go zaskoczyło, ale z rozmów z PLK wynika że jest to rozwiązanie 
tymczasowe a docelowo  wszystkie przejazdy kolejowe na terenie Wisły mają zostać 
zautomatyzowane.
Radny Jan Szalbot  poinformował, że jest możliwość uzyskania dopłat do wymiany pieców na 
piece na drewno i biomasę i w związku z tym ponownie zachęcił mieszkańców do  opalania 
budynków tym ekologicznym opałem.
Na koniec Jan Poloczek złożył wszystkim życzenia świąteczne.
Radny Sławomir Wantulok poprosił o skomentowanie sprawy w sprawie emaila z zarzutami 
w sprawie inwestora na ulicy Bukowej (którego pełną treść odczytał). Burmistrz 
poinformował, że budowa na Bukowej jest realizowana na podstawie decyzji pozwolenia na 
budowę wydaną przez Starostwo Powiatowe w Cieszynie. Miejscowy Plan Zagospodarowania 
Przestrzennego dopuścił możliwość budowy takiego obiektu. Inną sprawą jest to czy autor 
planu i Rada Miasta uchwalająca tamten plan przewidziała skutki, które te zapisy mogą nieść 
i jakie obiekty mogą powstać. Burmistrz podkreślił, że plan zagospodarowania przestrzennego 
na podstawie którego została wydana decyzja pozwolenia na budowę został uchwalony 
nie w tej ani nie w poprzedniej kadencji. Dodatkowo ten plan i jego funkcje został uchwalony 
na wniosek mieszkańców tamtego rejonu. Dlatego Burmistrz nie ma sobie kompletnie nic do 
zarzucenia. Co do wyremontowania  ulicy Bukowej przez inwestora -  burmistrz się z tym 
kompletnie nie zgadza. Inwestor ten jest partnerem rzetelnym a burmistrz jest przekonany, że 
dojdzie z inwestorem do porozumienia w sprawie remontu tej drogi.

13. Wolne wnioski.

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski oddał głos Przewodniczącej Zarządu 
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Osiedla Wisła Głębce Gabrieli Szklarek Nawrockiej, która podziękowała  burmistrzowi za 
współprace w mijającym roku i złożyła wszystkim życzenia świąteczne.

14. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Miasta Wisła podziękował wszystkim obecnym za udział w sesji, złożył 
życzenia świąteczne i zaprosił do udziału w uroczystości otwarcia Klubu Seniora.

 
 

Przewodniczący Rady  
Miasta Wisła

Janusz Podżorski
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